

- جريم ، هـ . محمد . مستتر ، ١٨٩٢ - ١٨٩٥ .
Guillaume, A., *The Life of Muhammad : A translation of Ibn Ishaq's Sirat Rasul Allah* . London : Oxford University Press, 1970.
- غليوم ، أ . حياة محمد : ترجمة لسيرة رسول الله لابن اسحاق . لندن ، ١٩٧٠ .
- *The Tradition of Islam*. Beirut : Khayats 1966, repr. of ed. of 1924.
- سنة الاسلام . بيروت ، خياط ، ١٩٦٦ ، طبعة جديدة لكتاب صدر في ١٩٢٤ .
- Hamidullah, Muhammad. The First written Constitution in the World** 2nd rev. ed. Lahore : Sh. Muhammad Ashraf, 1968.
- حميد ، محمد . أول دستور مكتوب في العالم . طبعة ثانية منقحة . لاهور ، ١٩٦٨ .
- *Muhammad Ibn Ishaq*. Karachi : Pakistan Historical Society, 1967.
- محمد ابن اسحاق . كراتشي . جمعية باكستان التاريخية ، ١٩٦٧ .
Hilberg, Raul. ed. *Documents of Destruction : Germany and Jewry 1933-1945*. Chicago : Quadrangle Books, 1971.
- هيلبرج ، راؤول . وثائق التدمير : ألمانيا واليهود ١٩٣٣ - ١٩٤٥ ، شيكاغو ، ١٩٧١ .
- Hirschberg, Joachim Wilhelm (Haim Zeev), *Israel in Arabic*. Tel Aviv : Mossad Bichick and Masada, 1946. (Hebrew).
- هيرشبرج ، يواكيم ويلهلم (حاييم زيف) ، اسرائيل في الجزيرة العربية . تل أبيب ، ١٩٤٦ (بالعبرية) .
- Horovitz, J., *Koranische Untersuchungen*. Berlin Leipzig 1926.
- هوروفيتز ، ج . دراسات قرآنية . برلين - لايبزج ، ١٩٢٦ .
- Josephus, *Works*. (4 vols) London : Loeb Classical Library, 1925-30.
- جوزيفوس . أعمال . (٤ أجزاء) لندن ، ١٩٢٥ - ٣٠ .
- Juynboll, G.H.A., *The Authenticity of Tradition Literature : Discussions in Modern Egypt*. Leiden : E. J. Brill, 1969.
- جوينبول ، ج . هـ . صحة الأحاديث : مناقشات في مصر الحديثة ، لايدن ، ١٩٦٩ .
- Khadduri, Majid and Liebesny, Herbert J., *Laws in the Middle-East*. Washington D.C. : Middle East Institute, 1955.